

# **Referat af Bestyrelsesmøde i Tinkerup Grundejerforening**

lørdag den 6. november 2021 kl. 10-12

hos formanden, Mosevangen 6, 3250 Gilleleje.

Deltagere: Bestyrelsen med suppleanter, revisorsuppleant, Klaus Hoffmann-Petersen (Drænuvalget).

Afbud: Dorte Rohmann-Sønderby, Revisor Aage Michelsen, IT-rådgiver Anders Tejs Knudsen.

## **Dagsorden:**

1. Gennemgang af referat fra bestyrelsesmødet den 26. juni 2020.  
*Ingen bemærkninger.*
2. Økonomi. Regnskaberne fremlægges af kassereren (Sussi Werner).  
*Kassereren gennemgik status p. t. Én kontingentrestance. Drænlaugget i minus, men vil være genoprettet til 2022. Økonomien overordnet sund.*
3. Grenafhentning, evaluering.  
*Grenafhentningen har i 2021 kostet i alt knap 36.000 kr. (foreningens største udgiftspost). Nogle af medlemmerne kan stadig ikke finde ud af at overholde vejledningen med deraf følgende ekstraudgifter til vognmanden. Det er svært at se, hvorledes man kan påvirke medlemmerne. Bruge hjemmesiden mere, men ikke alle besøger den. Men ordningen bør bevares, medmindre medlemmerne vælger anderledes på generalforsamlingen, og der har altid været flertal for ordningen. Orienter klart om, at de der ikke overholder reglerne, ikke får afhentet grenene. Vognmanden kan lægge en seddel i postkassen med begrundelsen. Standardmail om proceduren sendes ud til alle senest en måned før afhentning. Udkast udarbejdes af Steen Bolbroe og Frank Slemming.*
4. Hjemmesiden (se på Internettet ”tinkerupgrundejerforening”).  
*Sussi Werner bemærkede, at samarbejdet med Anders Tejs Knudsen fungerer godt. Sussi W. er hans kontaktperson i bestyrelsen. Sussi Werners og Steen Bolbroes og formandens telefonnumre tilføjes.*
5. Kriminalitet i området desværre stigende igen. Fortsat bakke op om Nabohjælp.  
*I løbet af kort tid har der været adskillige indbrud i nogle ejendomme i området. Vi holder øje med hinandens ejendomme, men kan ikke kontrollere alt. For mange har ikke iværksat de simpleste tiltag, som bestyrelsen i samarbejde med politiet i flere omgange har anbefalet. Anne Carmes vil kontakte Nabohjælp om adgang til hjemmesiden, som flere har problemer med.*
6. Færdselskontrol på Tinkerup Strandvej (Dorte Rohmann-Sønderby).  
*Dorte Rohmann-Sønderby har været i forbindelse med Nordsjællands Politi. Politiets skrivelse af 22.10.21 er videresendt til bestyrelsen. Formanden oplyste i Dorte R.-S.’ fravær om svaret fra politiet. Det fremgik, at politiet havde gennemført fartkontrol den 21.10.21. Det drøftedes, om man kunne opnå mere. Man blev enig om en fornyet henvendelse til politiet. Formanden vil skrive til kommunen og politiet, herunder om fartmålere, bump og evt. en fodgængerovergang, som dog kan være problematisk (falsk tryghed). Gerne inddrage Landliggerforbundet. Foreslå at omlægge tung trafik fra Strandvejen til andre ruter.*
7. Kommunikation via e-mail (Sussi Werner).

- Sussi Werner oplyste, at der har været et stigende antal meddelelser, navnlig i forbindelse med udrulning af fibernet.*
8. Beretning fra Drænuudvalget. Evaluering af stedfundne istandsættelser. Spørgsmål om finansiering og fremtidig planlægning.  
*Intet nyt. Siden sidste møde ingen afvandingsproblemer trods kraftig nedbør. Frank Slemming vil tale med tidligere drænuudvalgsmedlem Jesper Olsen om fremtidig planlægning og vende tilbage*
  9. Vejlaug. Vedligeholdelse og sprøjtning af rabatter.  
*Enighed om at fortsætte med hidtidig praksis om sprøjtning hvert andet år, dvs. på ny i 2023, men overveje alternativer af hensyn til miljøet.*
  10. Kystsikring. Seneste nyt.  
*Steen Bolbroe oplyste, at stranden både ved Tinkerup Strand og Tinkerup Overdrev, som kommunen har ansvar for, ikke er sikret ordentligt. De private strande er sikrede (hård kystsikring) for ejernes regning i et kystsikringslaug. Iværksætte dialog med kommunen om nedgangene til stranden samt sikring af de to strandstykker. Steen Bolbroe og Jakob Merklin skriver udkast til læserbrev i Ugeposten.*
  11. Velkomstskrivelse – opdatering? (Sussi Werner).  
*Ajourføres efter behov. Tilføje noget om Nabohjælp.*
  12. Bredbåndsprojektet. Status ved arbejdsgruppen. Istandsættelse af området efter kabelnedlægning.  
*Indledning ved Stig Christiansen. Planen indtil videre overholdt. Deltagelse i foreningen oppe på 76%. Fibergruppen opretholdes, til arbejdet er afsluttet. Informationsskrivelse med oversigt over udbydere udsendes ved bestyrelsens foranstaltning. Der er modtaget diverse personlige tilbud fra forskellige udbydere. Visse steder kræves der bedre oprydning på vejarealet, fjernelse af jord samt opretning af beskadiget skilt. Afvente arbejdets afslutning og forlange en gennemgang af området i fællesskab med OneFiber. Problemer inde på grundene er en sag mellem ejeren og OneFiber.*
  13. Dato for næste bestyrelsesmøde i marts måned 2022. Dagsorden primært endelig fastsættelse af dagsorden for generalforsamlingen, formandens beretning, regnskaberne (reviderede) samt aktuelle spørgsmål.  
*Man enedes om 19. marts kl. 10 hos formanden. Generalforsamlingen afholdes den 15. maj kl. 10-12 i Møllestuen, som er reserveret.*
  14. Eventuelt.  
*Intet.*

Charlotte Udengaard  
Formand

Jørgen Lilje-Jensen  
referent